

# Will Power Architects Company Ltd contributed in musical donation for The Jockey Club Hong Chi School

Will Power Architects Company Limited attaches great importance to social responsibility and strives to uphold a high standard by corporate citizenship especially for promoting equal opportunity. In this summer, they sponsored a "Cinderella" musical which organized by The Jockey Club Hong Chi School. The purpose of holding this event is to increase student's interest for sport activities and building their self-confidence.

The Jockey Club Hong Chi School is operating under Hong Chi Association. It was established in 1981 which is providing education services to children with moderate grade intellectual disability. Hong Chi School upholds Hong Chi Association's value which is providing quality services to people with intellectual disabilities and their families. We all believe that those people who with intellectual disabilities have the same rights, freedoms as other members if the community.



To build a more inclusive society, Will Power Architects CO., Ltd. will continuously fulfil their corporate social responsibility with promoting understanding and acceptance of people with intellectual disabilities.

All the above donations been greatly assisted and arranged by the Professional and Social Services Association (PASS). Thanks for the PASS's full support and assistance.

# 鴻毅建築師有限公司

## 大力贊助

# 匡智學校音樂劇活動

鴻毅建築師有限公司非常重視社會責任，並努力維護企業公民的高標準，特別是為了促進平等機會。今年

夏天，他們贊助了由賽馬會匡智學校舉辦的音樂會。舉辦此活動的目的是提高學生對體育活動的興趣並增強他們的自信心。

賽馬會匡智學校隸屬匡智會，它成立於1981年，為中度智力殘疾兒童提供教育服務。匡智會本著「匡扶智障」的精神，為智障人士及其家人提供優質服務。我們都認為，智障人士是應該擁有與社區其他成員相同的權利和自由。



為了建立一個更具包容性的社會，鴻毅建築師有限公司將繼續履行企業社會責任，促進對智障人士的理解和接納。

以上捐款活動都得到了職業及社會服務協會(PASS)的大力協助和安排，感謝PASS的鼎力支持和協助。